
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 7/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 141/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Διαπίστωση υπέρ της αναγκαιότητας πρόσληψης 
εποχιακού προσωπικού για την αντιμετώπιση πρόσκαιρων 
αναγκών έτους 2014 της Υπηρεσίας Καθαριότητας. 

 
         Σήμερα 24 Μαρτίου του έτους 2014, ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-3-2014 γραπτή πρόσκληση 
του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και 
στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 
3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  31 μέλη: 

Παρόντες 
1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3)Γ. Μιχαηλίδης, 4)Α.Λαζαρίδης, 5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Ε. Αρχοντάκη, 
7)Π.Παυλίδης, 8)Τ. Χατζηαθανασίου, 9)Θ. Αγγελίνας, 10)Λ. Πουλασουχίδης, 11)Κ. Βοργιαζίδης, 
12)Ν.Μωυσιάδης, 13)Χ. Κούτρας, 14)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 15)Χ. Γαϊτάνου, 16)Μ. Παπαϊωάννου, 17)Θ. Κορωνάς, 
18)Γ. Κάκαρης, 19)Β. Παπαδόπουλος, 20)Κ.Κουτσαντάς, 21)Β.Λυκοστράτης, 22)Α.Δέλλας, 23)Κ.Κοστογλίδου, 
24)Α. Βασιάδης, 25)Χ. Τσιούντας, 26)Ε.Γουναράς, 27)Δ. Γκέκα, 28)Α. Παπαδόπουλος, 29)Ι.Σοφρόνωφ, 
30)Γ.Μελιόπουλος, 31)Ι.Αγγέλογλου. 

Απόντες 
Δ. Δάσκαλος, Β. Σταυροπούλου, Α.Καγκελίδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Α.Νεστορόπουλος, Α. Γκαμπέσης, 
Β.Γιαννουλάκης, Γ. Σουμπέκας, Κ.Παναγιωτίδης, Σ. Κουμτσίδης 

         Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                   Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                           Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Παπαδόπουλος, Ν. Αγγέλου, 
Ι.Λιάτσιου. 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, 
Α.Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, 
Κ.Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. 
Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ.Γ.Κάκαρης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 123/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Ι.Αγγέλογλου. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 124/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Τσιούντας, Κ.Κουτσαντάς, Θ.Αγγελίνας και προσήλθαν οι κ.κ. 
Ι.Σοφρόνωφ, Ι.Αγγέλογλου. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 125/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Θ.Κορωνάς, Α.Παπαδόπουλος, Ε.Αρχοντάκη και 
προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Κουτσαντάς, Θ.Αγγελίνας, Α.Βασιάδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 126/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Α.Παπαδόπουλος. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 127/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Κ.Κοστογλίδου και προσήλθε ο κ.Θ.Κορωνάς. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 128/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Κ.Κοστογλίδου, Ε.Αρχοντάκη και αποχώρησε η 
κ.Χ.Γαϊτάνου. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 129/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Θεοδωρίδης, Ι.Αγγέλογλου και προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 130/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μιχαηλίδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 131/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μιχαηλίδης, Ι.Σοφρόνωφ και αποχώρησε η 
κ.Μ.Παπαϊωάννου. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 132/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ι.Σοφρόνωφ, Κ.Κοστογλίδου, Χ.Κούτρας, 
Α.Λαζαρίδης και προσήλθε οκ.Θ.Θεοδωρίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 133/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Μ.Παπαϊωάννου. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 135/2014 απόφασης προσήλθε η κ.Ι.Σοφρόνωφ και αποχώρησε ο κ.Κ.Κουτσαντάς. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 137/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Κ.Κουτσαντάς. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 138/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Α.Λαζαρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης, 
Μ.Σουμελίδης Π.Παυλίδης, Ν.Μωυσιάδης, Α.Βασιάδης. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 140/2014 απόφασης αποχώρησε η κ.Ι.Σοφρόνωφ. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 141/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 142/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, Θ.Θεοδωρίδης, Κ.Κουτσαντάς. 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 155/2014 απόφασης αποχώρησε η κ. Δ.Γκέκα. 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 16ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 12-3-2014 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου Χαρίκλειας 
Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη, που έχει ως εξής: 

Με τις διατάξεις του άρθ.206 του ν.3584/07 προβλέπεται η δυνατότητα πρόσληψης 
προσωπικού για την αντιμετώπιση κατεπειγουσών εποχικών ή πρόσκαιρων αναγκών με σχέση 
εργασίας ορισμένου χρόνου της οποίας η διάρκεια δεν υπερβαίνει τους δύο (2) μήνες μέσα  σε 
συνολικό διάστημα δώδεκα (12) μηνών. (Ο υπολογισμός του δωδεκαμήνου γίνεται με αφετηρία 
το τέλος της απασχόλησης για την οποία ο υποψήφιος πρόκειται να προσληφθεί και προς τα πίσω 
σύμφωνα με την παρ. 2 του αρθρ. 21 του ν. 2190/94).Παράταση ή σύναψη νέας σύμβασης μέσα 
στο ανωτέρω δωδεκάμηνο διάστημα ή μετατροπή της σύμβασης  σε αορίστου χρόνου είναι 
αυτοδικαίως άκυρες. Ο φορέας που διενεργεί την πρόσληψη αποστέλλει τον πίνακα των 
προσληπτέων κάθε φορά στο ΑΣΕΠ, καθώς και όλους τους πίνακες προσληπτέων κάθε έτους, το 
αργότερο μέχρι την 31η Ιανουαρίου του επόμενου έτους. Το ΑΣΕΠ διενεργεί έλεγχο για τη 
συνδρομή των όρων πρόσληψης της παρούσας περίπτωσης. Εάν κατά τον έλεγχο διαπιστωθεί ότι 
απασχολείται ή απασχολήθηκε προσωπικό κατά παράβαση των ανωτέρω διατάξεων, εφαρμόζεται 
η παρ. 15 του αρθρ. 21 του ν. 2190/94, όπως συμπληρώθηκε και ισχύει με την παρ. 7 του αρθρ. 5 
του ν. 2527/97 (παύση του παρανόμως απασχοληθέντος προσωπικού και καταλογισμός των 
αποδοχών του σε βάρος των διενεργούντων την πρόσληψή του). 

Με την αρ. 31575/13-9-99 εγκύκλιο του ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α., προβλέπεται ότι για την 
πρόσληψη του πιο πάνω προσωπικού για 2 μήνες η ακολουθούμενη διαδικασία είναι : 

Απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, με την οποία θα διαπιστώνεται η 
αναγκαιότητα της πρόσληψης και η αιτιολόγηση αυτής, οι απαιτούμενοι κλάδοι και οι 
ειδικότητες του προσωπικού που πρόκειται να προσληφθεί και η διάρκεια της σύμβασης 
(μέχρι δύο μήνες). 

Απόφαση του αρμόδιου προς διορισμό οργάνου με την οποία προσλαμβάνεται το 
αναγκαίο προσωπικό, σύμφωνα με την πιο πάνω απόφαση του Δ.Σ., λαμβανομένων υπόψη 
και των ειδικών τυπικών προσόντων που προβλέπονται από τις ειδικές διατάξεις για το 
σκοπό αυτό. 

Με τις διατάξεις της παρ. 22 του άρ. 12 του Ν. 4071/2012, οι συγκεκριμένες προσλήψεις 
εξαιρέθηκαν από την υποχρέωση έγκρισης της ΠΥΣ 33/2006 όπως ισχύει. 

Στον Ο.Ε.Υ. του Δήμου Βέροιας προβλέπονται συνολικά τριακόσιες είκοσι (320) θέσεις 
προσωπικού με σχέση εργασίας Ι.Δ.Ο.Χ. διαφόρων ειδικοτήτων (Για το έτος 2014, ο Δήμος 
Βέροιας δεν πραγματοποίησε άλλες προσλήψεις εποχικού προσωπικού). 

Σύμφωνα με το από 12-3-2014 έγγραφο του Αντιδημάρχου Περιβάλλοντος-Καθαριότητας 
Β. Παπαδόπουλου, τα προβλήματα που έχουν δημιουργηθεί από τις ιδιαίτερες συνθήκες που 
επικράτησαν κατά τους χειμερινούς μήνες, που χαρακτηρίστηκαν από έντονες και συνεχείς 
βροχοπτώσεις, είναι μεγάλα και δυσεπίλυτα και λόγω μη επάρκειας του υφιστάμενου τακτικού 
προσωπικού, είναι αναγκαία η πρόσληψη πέντε (5) εργατών καθαριότητας για την αντιμετώπιση 
των αυξημένων αναγκών στην αποκομιδή απορριμμάτων, στην καθαριότητα και αποψίλωση 
κοινόχρηστων χώρων του συνόλου των Τοπικών Κοινοτήτων του Δήμου μας.  

Το Υπουργείο Εσωτερικών, με το αριθ. 12777/2-4-2013 έγγραφό του, ενημερώνει τους 
Δήμους ότι επειδή υπάρχουν ανάγκες στον τομέα της καθαριότητας που πρέπει αδιαλείπτως να 
καλύπτονται, καθώς συνδέονται άμεσα με τη διαφύλαξη της δημόσιας υγείας, και επειδή οι 
υπηρεσίες των ΟΤΑ έχουν αποδυναμωθεί λόγω συνταξιοδοτήσεων, οι φορείς μπορούν να 
προχωρούν στην πρόσληψη προσωπικού με δίμηνες συμβάσεις κατά τις διατάξεις του άρθρου 206 
παρ. 1 του ν. 3584/2007, όπως ισχύει με έλεγχο νομιμότητας των σχετικών αποφάσεων από τις 
οικείς Αποκεντρωμένες Διοικήσεις και επισημαίνει ότι το προσωπικό αυτό υπόκειται στους 
αυστηρούς περιορισμούς του προαναφερθέντος άρθρου καθώς και των άρθρων 5 & 6 του Π.Δ. 
164/2004, περί ελάχιστου κενού 3 μηνών μεταξύ των συμβάσεων και μέγιστης συνολικής 
διάρκειας 24 μηνών των συμβάσεων, αντίστοιχα. 

Προκειμένου η Υπηρεσία Καθαριότητας να ανταποκριθεί στις αυξημένες πρόσκαιρες και 
κατεπείγουσες ανάγκες καθαρισμού και κοπής χόρτων σε δρόμους και κοινόχρηστους χώρους του 
συνόλου των Τοπικών Κοινοτήτων του Δήμου μας, λόγω της αυξημένης βλάστησης που 



σημειώθηκε εξαιτίας των έντονων και συνεχών βροχοπτώσεων, κρίνεται επιτακτική η ανάγκη για 
πρόσληψη εποχικού προσωπικού με σχέση εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου 
διάρκειας δύο (2) μηνών, ως εξής: 

 
 

Ειδικότητα Αρ. 
ατόμων Χρον. διάρκεια 

ΥΕ  Εργατών Καθαριότητας 5 2  μήνες 
 
     Σύμφωνα με την από 12-3-2014 βεβαίωση του Διευθυντή Οικονομικού του Δήμου μας, 

στον προϋπολογισμό του Δήμου μας τρ. έτους στον ΚΑ 20/6041.001 με τίτλο "Τακτικές 
αποδοχές εκτάκτου προσωπικού", υπάρχει διαθέσιμη πίστωση ποσού €115.000,00 και στον 
ΚΑ 20/6054 με τίτλο «Εργοδοτικές εισφορές εκτάκτου προσωπικού», υπάρχει γραμμένη 
πίστωση ποσού €35.000,00. 
            Οι ανωτέρω πιστώσεις έχουν εξασφαλισθεί και πρόκειται να διατεθούν για τη μισθοδοσία 
του πιο πάνω προσωπικού. 

     Ύστερα από τα παραπάνω, παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει για την 
έγκριση ή μη πρόσληψης του πιο πάνω προσωπικού με σχέση εργασίας ιδιωτικού δικαίου 
ορισμένου χρόνου διάρκειας δύο (2) μηνών, για την αντιμετώπιση πρόσκαιρων και κατεπειγουσών 
αναγκών της Υπηρεσίας Καθαριότητας. 

     Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Θεοδωρίδης: Εγώ έθεσα μια ερώτηση στην προ ημερήσιας διάταξη συζήτηση, για τον αν 

τα απορρίμματα αυξήθηκα ή ελαττώθηκαν, αλλά δεν πήρα απάντηση. 
Β.Παπαδόπουλος: Η ποσότητα των απορριμμάτων είναι περίπου η ίδια, δηλ. στους 20.000 

τόνους ετησίως περίπου. 
Οι υπάλληλοι που θα προσληφθούν, θα ασχοληθούν αποκλειστικά με την καθαριότητα της 

πόλης και των χωριών κι όχι με την αποκομιδή των απορριμμάτων. 
Τα στοιχεία πάντως για τον Ιανουάριος του 2014 μιλούν για 1.475 τόνους απορριμμάτων, 

εμφανώς μειωμένα. Αυτός άλλωστε είναι κι ο στόχος κι ευχαριστούμε τους δημότες που 
συμμετέχουν σε αυτό. Από εκεί και πέρα όμως η καθαριότητα των κοινοχρήστων χώρων 
χρειάζεται βοήθεια και υποστήριξη. 

Θεοδωρίδης: Επειδή όλα έχουν σχέση με όλα κι επειδή στον προϋπολογισμό υπολογίσαμε 
κάποια πράγματα σύμφωνα με το τι κοστίζουν, είχαμε αποφασίσει τη μη αύξηση των τελών. 
Μετά από όλα αυτά κι επειδή βλέπω ότι έχουμε μια φθίνουσα πορεία στην ποσότητα των 
απορριμμάτων, με μια ανακατανομή και καλύτερη διαχείριση των εργαζομένων με πεντάμηνες 
συμβάσεις, εγώ προσωπικά αν ήμουν αντιδήμαρχος δε θα προχωρούσα σε προσλήψεις. 

Επίσης, οι συνάδελφοι δε μου απαντήσανε στην ερώτηση σχετικά με τα containers. 
Ειλικρινά στεναχωριέμαι με αυτά που γίνονται. 

Νομίζω πως αν όλα αυτά είχαν προχωρήσει τότε, θα ήμασταν σε καλύτερη κατάσταση 
σήμερα και θα είχαμε μειώσει κι άλλο την ποσότητα των απορριμμάτων, ίσως και κάτω από τους 
1.000 τόνους, αν λειτουργούσε κι η διαδικασία της κομποστοποίησης. 

Όσον αφορά το χώρο της ΑΣΕΔΑΠΟ, λυπούμαι για την κατάσταση που επικρατεί και 
μπορεί ο συνάδελφος αν θέλει δει την κατάσταση στην οποία βρισκόμαστε. Φτιάξαμε μια δεύτερη 
χωματερή πριν από το ποτάμι και δυστυχώς «συμμετέχει» κι ο Δήμος σε αυτό το έγκλημα. 

Επειδή το περιβάλλον με αφορά και αφορά την υγεία των παιδιών μου, θα είμαι πολέμιος 
από οποιαδήποτε θέση κι αν βρίσκομαι αύριο, μετά τις εκλογές κι απέναντι στο θέμα αυτό. Αν 
όλοι μας (Πολιτεία, Δήμος, Περιφέρεια) δεν προσπαθήσουμε να βελτιώσουμε την κατάσταση, 
δυστυχώς θα με βρείτε «απέναντι».  

Όσον αφορά τους τράκτορες, η αλήθεια είναι η εξής: Τους τράκτορες τους είχαμε πάρει 
μέσω Περιφέρειας για να μην πληρώσουμε χρήματα. Ο νόμος έλεγε ότι μετά από ένα χρόνο κι 
εφόσον είχαμε προχωρήσει τη διαδικασία, θα είχαμε το δικαίωμα να ζητήσουμε την επ’ αόριστον 
παραχώρηση της κυριότητάς τους. Άρα, δεν κάναμε κάτι το παράνομο και σημασία έχει ότι ο 



Δήμος απέκτησε μια περιουσία χωρίς να επιβαρυνθεί καθόλου. Αντίθετα, για το αυτοκίνητο της 
Υπηρεσίας που πήραμε από τον ΟΔΔΥ, αναγκαστήκαμε να καταβάλουμε το 60% των χρημάτων. 

Β.Παπαδόπουλος: Όλα τα σχολεία έχουν ενταχθεί στο πρόγραμμα κομποστοποίησης. 
Όσον αφορά τα ανακυκλώσιμα υλικά, έχω πει και το έχει υποστηρίξει κι ο κ.Θεοδωρίδης 

ότι η μείωση των ανακυκλώσιμων απορριμμάτων οφείλεται σε μεγάλο βαθμό στην κλοπή τους 
μέσα από τους κάδους. Βέβαια, μπορεί να μην αυξήθηκε η ποσότητα των ανακυκλώσιμων 
απορριμμάτων, αλλά αυξήθηκε η ποσοστιαία συμμετοχή τους στο σύνολο των απορριμμάτων. 

Το θέμα των τρακτόρων έχει καθυστερήσει, γιατί η διαδικασία έπρεπε να γίνει έτσι όπως 
την περιέγραψε ο κ.Θεοδωρίδης. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου Βασιλείου Παπαδόπουλου; 
Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Θ.Θεοδωρίδης. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 12-3-2014 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Το με αρ. πρωτ. Δ.Υ./Ε/86/12-3-2014 έγγραφο του αντιδημάρχου περιβάλλοντος-καθαριότητας 
Δ.Βέροιας. 
3.- Το με αρ. πρωτ. 12777/2-4-2013 έγγραφο του Υπ. Εσωτερικών. 
4.- Την υπ’ αριθ. 31575/13-9-1999 εγκύκλιο του ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α. 
5.- Την αναγκαιότητα πρόσληψης εποχιακού προσωπικού προκειμένου να αντιμετωπισθούν 
πρόσκαιρες και κατεπείγουσες ανάγκες λειτουργίας της Υπηρεσίας Καθαριότητας, λόγω των 
έντονων και συνεχών βροχοπτώσεων της χειμερινής περιόδου.  
6.- Ότι στον Ο.Ε.Υ. του Δήμου μας προβλέπονται συνολικά (320) θέσεις προσωπικού με σχέση 
εργασίας ΙΔΟΧ διαφόρων ειδικοτήτων. 
7.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2014 και στους Κ.Α. 20/6041.001 με  τίτλο 
«Τακτικές αποδοχές εκτάκτου προσωπικού» και 20/6054 με τίτλο «Εργοδοτικές εισφορές εκτάκτου 
προσωπικού» υπάρχουν γραμμένες οι σχετικές πιστώσεις. 
8.- Την από 12-3-2014 βεβαίωση της Δ/νσης Οικονομικού του Δήμου, σύμφωνα με την οποία οι 
παραπάνω πιστώσεις έχουν εξασφαλισθεί και πρόκειται να διατεθούν για τη μισθοδοσία του εν 
λόγω προσωπικού. 
9.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
10.- Τις διατάξεις  του άρθρου 65 του Ν. 3852/10, του άρθρου 96 του Ν.3463/2006, του άρθρου 
206 του Ν. 3584/2007, του άρθρου 12 του Ν. 4071/2012, του άρθρου 21 του Ν.2190/1994, όπως 
συμπληρώθηκε και ισχύει με την παρ. 7 του άρθρου 5 του Ν. 2527/1997 και των άρθρων 5 και 6 
του Π.Δ. 164/2004.  

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Διαπιστώνει την αναγκαιότητα πρόσληψης εποχιακού προσωπικού με σχέση εργασίας 

Ιδιωτικού Δικαίου Ορισμένου Χρόνου (2 μηνών), προκειμένου να αντιμετωπισθούν πρόσκαιρες 
και κατεπείγουσες ανάγκες της Υπηρεσίας Καθαριότητας, λόγω της αυξημένης βλάστησης που 
σημειώθηκε εξαιτίας των έντονων και συνεχών βροχοπτώσεων, ως εξής: 

 Ειδικότητα Αρ. ατόμων Χρον. Διάρκεια 

ΥΕ Εργατών Καθαριότητας 5 2 μήνες 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  141 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης  Σ Ασλάνογλου  
Θ. Θεοδωρίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Γ. Μιχαηλίδης     
Α.  Λαζαρίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Ε. Αρχοντάκη  Ι. Παπαδόπουλος  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Β. Λυκοστράτης     
Α. Δέλλας     
Κ. Κοστογλίδου     
Χ. Τσιούντας     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Α. Βασιάδης     
Ι. Σοφρόνωφ     
Γ. Μελιόπουλος     
Ι. Αγγέλογλου     
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27-03-2014 

 Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΜΑΥΡΟΚΕΦΑΛΙΔΗΣ 

  
  
  
  
  
  
  
  

 
 

 
 
 


